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Elnökségi ülés 
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Jelenlévők szavazati joggal 

ELTE EHÖK elnök Varga Réka 

ELTE ÁJK HÖK  Nagymihály Levente 

ELTE BGGYK HÖK  Horváth Sára Tekla 

ELTE BTK HÖK  Szalay Anna 

ELTE IK HÖK  Árva Lúcia Borbála 

ELTE PPK HÖK Ehrenberger Blanka 

ELTE GTK HÖK  Molnár Levente 

ELTE TTK HÖK  Mig András 

ELTE TÓK HÖK Takács Luca Sára 

ELTE TáTK HÖK  Vasas Máté 

ELTE KolHÖK  Petró Marcell 

 

Jelenlévők szavazati jog nélkül 

ELTE EHÖK Győri Kata (elnöki referens) 

ELTE EHÖK Bognár Fanni (elnökhelyettes) 

ELTE EHÖK Diczkó Dalma (szervezetfejlesztésért felelős 

alelnök) 

ELTE SEK Góczán Pál (elnök) 

ELTE EHÖK Ellenőrző Bizottság Dr. Krasz Péter (elnök) 
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Napirendi pontok: 

1. Aktualitások 

2. Egyebek 

Az elnök, Varga Réka az ülést 17 óra 02 perckor megnyitja. 

1. Aktualitások 

Tervezett küldöttgyűlés 

Varga Réka elmondja, hogy még az idei évben kell tartani egy EHÖK küldöttgyűlést, 

ahol egy költségvetés-módosítást szeretnének felterjeszteni elszámolás miatt. A közös, illetve 

egyes kari költségvetések is módosulnának majd. Varga Réka elmondja, hogy vagy december 

7. vagy 14. lenne ennek az időpontja. Kérdezi, hogy valaki ragaszkodik-e a személyes 

küldöttgyűléshez. Mig András elmondja, hogy ő mindig a személyeset preferálja, de támogatja 

most az online küldöttgyűlést is. Varga Réka elmondja, hogy a vizsgaidőszakra, őszi szünetre 

és a téli időszakra tekintettel most kivételesen zajlana csak online az ülés. 

Az elnökség többsége a december 7. időpont mellett dönt. 

 EHÖK közéleti ösztöndíjak 

Varga Réka elmondja, hogy a legutóbbi küldöttgyűlésen elhangzott kérésnek eleget 

téve tájékoztatja az elnökséget ezentúl minden hónapban, hogy ki az akinek szeretné 30%-kal 

csökkenteni vagy növelni a közéleti ösztöndíját az EHÖK tisztségviselői körében. December 

hónapban szeretné, ha Bognár Fanni, elnökhelyettes, Diczkó Dalma, szervezetfejlesztésért 

felelős alelnök, Töreki-Koczka Zsóka, pályázatokért felelős alelnök, és Domboróczky Balázs, 

szociális alelnök tisztségviselők kapnának 30%-kal több közéleti ösztöndíjat, ugyanis ők 

nagyon sokat dolgoztak az elmúlt hónapban. 

Az elnökség egyhangúlag elfogadja az említett négy tisztségviselő közéleti ösztöndíjának 

egyszeri megemelését. 

 EHÖK közéleti ösztöndíjak 

Varga Réka elmondja, hogy decembertől ahhoz, hogy EHÖK közéleti ösztöndíjat 

kaphasson az, aki ezt megpályázza, annak a Neptun felületén keresztül le kell adnia az ehhez 

kapcsolódó kérvényt, és nem lesz automatikus az utalás. Varga Réka elmondja, hogy elküldi 

majd mindenki részére a szükséges sablont, így a Kollégiumi Hallgatói Önkormányzat részére 

és az EHÖK Elnökség részére is. A leadás határideje december 10.  
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Szolgáltatásfejlesztési kezdeményezés és kollégiumi fejlesztések 

Varga Réka elmondja, hogy a tegnapi nap folyamán Diczkó Dalmával voltak dr. Babos 

Jánosnál, a Szolgáltatási Igazgatóság igazgatójánál a különféle szolgáltatásokról kezdeti 

egyeztetéseket folytatni, mert szolgáltatásfejlesztéssel is szeretnének foglalkoznia következő 

félév folyamán. Emellett beszélgettek kollégiumi ügyekről is. Dr. Babos János sikeresnek és 

produktívnak ítélte meg az előző évi megállapodását a Hallgatói Önkormányzattal, ami arról 

szólt, hogy különféle fejlesztésekkel teszik komfortosabbá, modernebbé és otthonosabbá a 

kollégiumokat. Ezekből már mindegyik megvalósult, kivéve a Szombathelyi Kollégiumot 

érintő beruházás, de az is csak a kifizetési stop miatt. Elmondja, hogy beszélgettek arról, hogy 

a keretek felosztásánál idén is támogatja azt, ha 50-50%-ot kapna a Hallgatói Önkormányzat és 

a Kollégiumi Központ, és úgy adnak át pénzt még, ha ők konkrét célokat megvalósítanak, mint 

ahogy az előző évi megállapodásban. Kéri Petró Marcellt, hogy járjanak utána annak, hogy 

ténylegesen megvalósultak-e a megállapodásban foglaltak. Petró Marcell elmondja, hogy ő 

már látta saját szemével az újításokat, és minden megvalósult, de utánakérdez. 

EHÖK Kabinet bővülése 

Varga Réka elmondja, hogy lett két új asszisztens az EHÖK kabinetében Szántó 

Cintia Kinga és Takács András személyében. A következő félévben pedig elindítják az 

utánpótlásképzésüket. 

Mig András megköszöni Varga Rékának, hogy beszéltek a 30%-os emelés-ügyről 

elnökségin a Küldöttgyűlésen elhangzott kérését figyelembe véve.  

Varga Réka elmondja, hogy a következő héten fog beszélni arról elnökségin, hogy hogyan 

is néz ki pontosan az ELTE a költségvetése, és tervezete. 

2. Egyebek 

Varga Réka 17 óra 14 perckor lezárja az ülést.  
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Varga Réka 

ELTE Hallgatói Önkormányzat 

elnök 

 

 

dr. Krasz Péter 

EHÖK Ellenőrző Bizottság 

elnök 

_____________________________ 

 

 

 

 

Győri Kata 

ELTE Hallgatói Önkormányzat 

elnöki referens  


